
 
  DILIGÈNCIA.- A Castellar del Vallès (Vallès Occidental), 
u de febrer de mil nou-cents noranta-nou, la poso jo el 
Secretari, als efectes determinats a l’article 3r del Decret 
33/1991, de la Generalitat per a fer constar que s’obre el 
primer dels plecs que s’habiliten per a la transcripció de les 
Actes de l’Ajuntament Ple, corresponent a l’any actual. 
 

 
 
ACTE  PLE ORDINARI 
DATA  2 DE FEBRER   
HORA  7 DE LA TARDA 

 
 
 
 
 
1Acta de 1.- Aprovació, 
 
 
      c 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vist que els reunits són el total  de membres de l’Ajuntament 
en Ple, el Sr. President obre l’acte i s’entra a conèixer els 
afers inclosos en l’ordre del dia. 
 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 
 

1.- Aprovació, si escau, de 
l’esborrany de l’ acta de la 
sessió anterior. 

2.- Decrets de l’Alcaldia 
3.- Acord trasllat ple ordinari 
4.- Liquidació del pressupost 
1998. 

5.- Modificació pressupostària 
núm. 1 i contractació operació 
de préstec. 

6.- Contractació operació 
tresoreria. 

7.- Taxes del servei d’aigua 
8.- Oferta d’ocupació 
9.- Pròrroga de suspensió 
llicències. 

10.- Concurs obres del Balcó 
11.- Conveni finançament 
deixalleria. 

12.- Ordenança d’edificació 
13.- Mocions 

  14.- Assumptes sobrevinguts. 
  15.- Suggeriments i preguntes. 
  

PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 
 
-  Ramon Casadesús Pérez 
- Gemma Perich Vidal 
- Josep M. Serra Mercader 
- Antoni Mora Vergés 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- Manel Martín Riera 
- Joan Fusté Badal 
- Anna Llobet Prat 
- Pilar Llaquet 
- Albert Alfonso Moreno 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullàs 
- Josep Gallès Villaescusa 
- Josep Rodés Girona 
  
- Juli Boadella Vergés 

Secretari 
- Pedro Villameriel 

Interventor 



 
 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta de la sessió anterior. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA 
 
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l’Alcaldia dictats des de l’última sessió plenària 
fins avui. 
La Corporació se’n dóna per assabentada. 
 
 3.- ACORD TRASLLAT PLE ORDINARI 
 
Per acord de l’Ajuntament en Ple, de data 27 de juny de 1995, 
es fixaren les sessions del Ple, l’últim dimarts de cada mes,  
llevat períodes com Nadal, Setmana Santa etc. 
Vist que per circumstàncies de funcionament Corporatiu no ha 
estat possible la celebració de la sessió a la data que 
pertocava. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Traslladar el Ple ordinari al dimarts dia 2 de febrer. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 4.- LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST 1998 
 
A.- En compliment  del que disposa l’article 177.4 de la Llei 
39/88, de 28 de desembre, es dóna compte al Ple Municipal del 
resultat de la liquidació del Pressupost de l’exercici de 
1998, aprovat per Decret de l’Alcaldia núm. 25 de 1 de febrer, 
el resultat del qual és el següent: 
 
 1.- FONS LÍQUIDS-                        534.658.399 
     1.1.- Del Pressupost ............         260.153.119 
     1.2.- De No Pressupostaris ......       274.505.280 
 
 2.- DEUTORS A 31-12-98               671.397.370 
     2.1.- De Pressupost .............     681.637.473 
     2.2.- De No Pressupostaris ......      25.815.804 
     2.3.- Perv.deutors dubtosos .....         -   31.000.000 
     2.4.- Ingressos p.aplicació .....         -    5.055.907 
 
 3.- CREDITORS A 31-12-98             665.157.717 
     3.1.- De Pressupost .............        369.892.540 
     3.2.- De No Pressupost ..........        298.335.627 
     3.3.- Pagaments p. Aplicació ....          -   3.070.450  
 
 4.- ROMANENT DE TRESORERIA TOTAL ...    540.898.052 



 5.- ROMANENTS CRÈDIT AMB  
 FINANÇAMENT AFECTAT ................         438.574.232 
 
 6.- ROMANENTS DE CRÈDIT PER 
     DESPESES GENERALS...................         102.323.820 
 
     7.- ROMANENTS CRÈDITS OBLIGATORIS...          13.813.887 
 
     8.- ROMANENT DE LLIURE DISPOSICIÓ...          88.509.933 
    
El Sr. Alcalde passa a fer una breu explicació de la proposta 
i diu que el pressupost dona un resultat final amb un 
superàvit de 88 milions de pessetes que, en realitat són 
77.509.903 pessetes, aquest desajust és perquè hi ha un 
préstec d’11 milions de pessetes que estava vinculat a unes 
inversions de l’any passat que no es varen executar. Amb això 
vull dir que l’Ajuntament ha tingut 77 milions més d’ingressos  
que no pas de despeses. 
El per què?; s’ha gastat més del que estava pressupostat 
perquè hi ha hagut més ingressos, també hem anat fent 
modificacions pressupostàries, però tot i així el resultat 
final és aquest superàvit que, ve a ser una mica la 
continuïtat del que ha passat aquests darrers quatre anys, 
això vol dir que la situació de l’ordinari no ha patit. Per 
tot això i tenint en compte que del fons nacional un any més 
no hem cobrat la quantitat que teníem assignada. El desglós de 
la liquidació queda ben reflexa el resultat, afegint que con 
es veure en el següent acord de ple, hi ha una sèrie 
d’inversions que s’incorporen com a romanent, perquè hi ha 
l’aprovació feta però no s’ha fet encara el pagament i per 
això s’incorporaran. Aquest superàvit es destinarà a una 
partida de 51.250.000 es destina a inversions del nou exercici 
i una altre de 25 milions a reforçar diferents capítols del 
pressupost ordinari. 
En torn d’intervencions la Sra. Rosa Massot  pel PSC diu que 
estan d’acord en la forma com s’han portat els comptes tot i 
que no s’ha fet l’inventari ni l’amortització. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer també manifesta la seva 
conformitat tot deixant constància que és un tema legal i 
tècnic i que amb el contingut polític que representa la 
decisió del pressupost ja ens hem manifestat en contra en 
diverses ocasions. 
 Pel PP el Sr. Josep M Gallés exposa la seva conformitat amb 
la liquidació. 
En igual sentit es manifesta IC. 
El Sr. Alcalde pren la paraula per dir que estem inclosos dins 
dels municipis majors de 5.000 habitants que presenten saldo 
d’immobilitzat material i tot seguit passa a mostrar la 
relació de municipis que ho presenten i la relació dels que no 
ho presenten.LA CORPORACIÓ SE’N DÓNA PER ASSABENTADA   
 



5.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA NÚM. 1 I CONTRACTACIÓ   
    OPERACIÓ DE PRÈSTEC 

 
 
ATÈS, que per Decret de l’Alcaldia núm. 25, d’1 de febrer, ha 
estat aprovada la liquidació del Pressupost de l’exercici de 
1.998 en el que hi figuren uns Romanent de Crèdits obligatoris 
de 438.574.232 pessetes. Procedents d’inversions finançades 
íntegrament per operacions de crèdit, venda de béns o 
transferències finalistes de capital, que han de ser 
incorporades al Pressupost  General de 1999. 
ATÈS, que igualment s’imposa la incorporació de 82.800.000 de 
pessetes, corresponents a la Partida Urbanització del Balcó, 
anul·lada en la liquidació , amb el seu finançament 
(contribucions especials). 
ATÈS, que en aplicació del programa d’inversions del present 
exercici es proposa l’execució de vàries actuacions i el seu 
finançament per un import de 240.500.000 pessetes. 
ATÈS que està en tràmit l’aprovació,  per part de la 
Generalitat (Direcció General del Patrimoni Cultural) , d’una 
subvenció per l’execució de l’Obra BIBLIOTECA MUNICIPAL,  per 
un import de 47.000.000 de pessetes.   
ATÈS  que el Consell Comarcal del Vallès Occidental ha 
atorgat una subvenció d’import 2.250.000,- pessetes, amb 
càrrec al FEDER, per a nous enllumenats (estalvi energètic).  
ATÈS que per finançar aquestes inversions és necessària la 
contractació d’una o varies operacions de crèdit a llarg 
termini d’import total de  140.000.000 pessetes. 
ATÈS que existeixen 13.813.887 pessetes en concepte de 
Romanent de crèdit de caràcter obligatori del capítol 2. 
ATÈS que es considera precís incrementar els crèdits dels 
capítols 1, 2  i 4 , per increment de contractes de servei per 
noves instal·lacions, subvencions extraordinàries. 
ATÈS que existeix  un Romanent de Crèdit per despeses generals 
d’import pessetes 102.323.820 pessetes. 
Vist  l’ informe de l’Interventor. 
Vist el que disposa la Llei 39/88 de 28 de desembre i RD 
500/1990, de 20 d’abril, es proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar  l’expedient núm. 1 de modificacions i 
crèdits extraordinaris al Pressupost de 1.998 d’acord amb el 
següent detall : 
 
a)  INCORPORACIÓ DE ROMANENT : 

1) Amb finançament afectat 
 - Augment en despeses  
 
Partida   Concepte               Pessetes 
0.451.60123  Escultures Entrada Municipi     6.455.200 
0.451.63203  Millores Castellar Vell      5.600.120 



1.511.62300  Senyalització                  906.432 
10.442.62242  Nous Nínxols            5.413.434 
10.121.62600  Informatització               2.335.172 
11.322.62210  Escola Taller Botafoc          1.476.228 
11.441.62703  Centre Serveis P.Bruguera        24.638.400 
13.441.60114  Col·lector Ronda Llevant         28.000.000 
13.511.60116  Places Construcció               3.617.993 
13.511.60117  Enllumenat Can Avellaneda        80.746.675 
13.511.62500  Mobiliari urbà                7.278.443 
2.511.60105  Ctra. Sentmenat                  44.224.960 
2.511.60118  Rotonda Ctra. Sentmenat      40.744.370 
2.511.60119  Urbanització, Pavimentació..    23.006.222 
2.511.60120  Enllumenats                   11.613.569 
2.511.60121  Urbanització El Balcó          9.200.000 
2.511.60122  Vial Ronda Ponent              19.144.788 
2.511.60124  Enllumenat Sant Feliu          8.000.000 
2.511.62401  Vehicles Obres              350.000 
2.432.64002  Projectes i Estudis Pla Gral.     4.424.580 
3.422.62206  Projecte nova Escola              5.841.360 
5.533.60115  Places arbrat                3.022.395 
5.442.62704  Deixalleria                   24.500.000 
6.452.62203  Pistes Atletisme              58.033.891 
6.452.62304         Instal·lacions Gimnàs         20.000.000           

    438.574.232 
 

2)  D’Ordinari : 
10.121.22000  Material Oficina Adm.Gral.       464.000 
5.533.22700         Recollida d’escombraries         13.349.887          
                                                    13.813.887   
TOTAL ROMANENTS INCORPORATS .......................452.388.119 

 
 

Augment en ingressos : 
87000 Romanent de Tresoreria        452.388.119
  

 
b)  INCORPORACIÓ INVERSIONS ANUL·LADES : 
Augments en despeses : 
 2.511.60121        Urbanització El Balcó         82.800.000 
Augment en ingressos  
36.001  Contribucions Especials “el Balcó”    82.800.000
    
c) PLURIANUALITAT : 
- Augment en despeses  
Partida   Concepte    Pessetes 
11.441.62703 Centre de Serveis Pla Bruguera 1.600.492 
5.442.62704  Deixalleria        4.413.000 6.013.492 
 
Augment en ingressos : 
 87000 Romanent de Tresoreria               6.013.492 
 



d) NOVES INVERSIONS :  
- Augment en despeses  
Partida   Concepte     Pessetes 
0.451.63200  Ateneu (insonorització)     2.000.000 
0.451.63201  Biblioteca Municipal    94.000.000 
1.121.63202  Sistema Comunicació Policia    3.000.000 
1.222.62400  Vehicle Policia      3.000.000 
1.511.62300  Senyalització Municipi     8.000.000 
2.511.60119  Urbanització, Pavimentació...   20.000.000 
2.511.60125  Clavegueram (C.Carné, St.Feliu)  7.000.000 
2.511.60126  Adequació entorn Parc Colobres   5.000.000 
2        Nous Enllument (est energètic)  20.000.000 
3.422.62207  Nous espais I.E.S.             20.000.000 
4        Terrenys Cementiri      6.500.000 
6.452.62203  Adeqüacio Piscines     15.000.000 
6.452.62701  Material esportiu (Pistes...)    7.000.000 
6        Pavelló J.Blume (Parquet)     3.000.000 
10.121.62500  Mobiliari (Nous equipaments)    6.500.000 
10.121.62600  Informatització      2.000.000 
10.622.62203  Millores Mercat Municipal    2.000.000 
10.442.62242  Nous Nínxols          2.500.000 
11.322.62210  Escola Taller Botafoc   10.000.000 
13.511.62500 Mobiliari urbà          4.000.000    
                              240.500.000 
 
Augment en ingressos : 
 87000   Romanent de Tresoreria     51.250.000 
     Operació de Crèdit  140.000.000 
     Subvencions Generalitat   47.000.000 
      Subvencions C.Comarcal   2.250.000 240.500.000 
    
e)MODIFICACIONS D’ORDINARI 
Augments en despeses : 
Partida   Concepte     Pessetes 
10.314.16000  Seguretat Social    6.600.000 
11.322.13000  Personal Laboral P.Econòmica  2.000.000 
13.511.13000  Personal Laboral Obres i Serveis 2.000.000 
10.121.22700  Calefacció i neteja immobles  2.000.000 
5.533.22703  Serveis Diversos M.Ambient  3.250.000 
0.451.48900  Subvencions Cultura   1.750.000 
3.422.48900  Subvencions Ensenyament   3.400.000 
9.413.48900  Subvenció O.S.B.    4.000.000  

25.000.000  
 
Augment en ingressos : 
 87000  Romanent de Tresoreria      25.000.000 
 
f) RESUM : 
Augments en despeses : 
A) INCORPORACIÓ DE ROMANENTS : 



 1.- amb finançament afectat...........  438.574.232 
  
 2.- per despeses generals.............   13.813.887  
              452.388.119  
   
B) INCORPORACIÓ INVERSIONS 98 :                82.800.000 
 
 
C) PLURIANUALITATS :                             6.013.492  
D) NOVES INVERSIONS :       240.500.000 
E) DESPESES D’ORDINARI :                        25.000.000            
TOTAL AUGMENT DESPESES..                     806.701.611 

 
Augments en Ingressos : 
ROMANENT DE TRESORERIA : 
 1.- Finançament afectat......  438.574.232 

2.- Per despeses generals....   38.813.887  
3.- Plurianualitat...........    6.013.492 

 4.- Noves inversions.........   51.250.000 534.651.611 
  
OPERACIONS DE CRÈDIT        140.000.000  
CONTRIBUCIONS ESPECIALS :                        82.800.000 
SUBVENCIONS : 
 1.GENERALITAT.........            47.000.000 
     2.DIPUTACIÓ...........                 1.000 
  2.CONSELL COMARCAL....        2.249.000   49.250.000
    
  TOTAL AUGMENT INGRESSOS ...........   806.701.611 
 
SEGON.- Facultar a l’Alcalde tant àmpliament com en dret sigui 
precís per a contractar una o vàries operacions de crèdit fins 
a un màxim de 140.000.000 de  pessetes, destinades a finançar 
les inversions que s’incorporen en aquest expedient d’acord a 
les següents condicions : 
a)  Interès : No superior a MIBOR + 0’50. 
b)  Comissió d’obertura no superior a 0’50 
c)  Termini de reembossament no superior a 11 anys essent el 
primer de carència. 

TERCER.- Autoritzar el canvi de destinació de l’obra ampliació 
Palau Tolrà d’import 11.000.000,- de pessetes finançada amb un 
crèdit del BBV, destinant l’import a les noves inversions 
incorporades en aquest expedient. 
QUART.- Els crèdits en despesa no seran efectius fins que no 
ho siguin els ingressos que els financin. 
CINQUÈ.- Es modifiquen les Bases d’Execució del Pressupost, 
s’inclou a l’article 10 l’apartat següent. Tots els ingressos 
que es comptabilitzin a les partides 75509 (Subvencions 
Consell Comarcal), 75510, (Subvencions Generalitat) i 76100 
(Subvencions Diputació), que superin la consignació inicial 
pressupostària incrementaran automàticament i pel mateix 



import el crèdit de la partida (Oficina 21) de l’Estat de 
Despeses. 
SISÈ.- El present expedient s’exposarà al públic en la forma i 
terminis establerts per la Llei 39/88 i RD 500/1990. 
Defensa la proposta el Sr. Alcalde esmentant que consisteix a 
incorporar en el romanent  allò que de l’any 1998 encara no 
s’ha fet l’obligació del pagament, la fixa és de 438 milions 
més 13 milions d’ordinari, i representen tot el que hem 
aprovat i els que encara no ens hem gastat , escultura, nous 
nínxols, senyalització, escoles, etc.. 
De les noves inversions ara es fa la primera disposició de 
243.500.000 pessetes que desglossades són: Ateneu 
insonorització, Biblioteca municipal ampliació, sistema de  
comunicació Policia, vehicle Policia, senyalització, 
urbanització i pavimentacions, clavegueram, adequació del Parc 
de Colobrers, oficina 21, nous espais de l’IES, adequació de 
les piscines, material esportiu de les pistes, parquet del 
pavelló vell, mobiliari nous equipaments, informatització, 
mercat, nous nínxols, totes aquestes actuacions donen un total 
de 243.500.000 pessetes que, juntament amb els 452 milions de 
pessetes fan les inversions de 692 milions de pessetes. 
Recordar que es deixaven 25 milions per incrementar el 
pressupost ordinari: -seguretat social, promoció econòmica 
pels plans d’ocupació, es reforça la neteja d’immobles, 
serveis diversos de medi ambient d’arranjament i manteniment, 
subvencions cultura i ensenyament i subvenció extraordinària a 
l’Obra Social Benèfica per les obres d’ampliació. 
Del resum destacar un augment en despeses de 806 milions i un 
augment en ingressos de 806 milions de pessetes. 
En torn d’intervencions pel PSC la Sra. Rosa Massot diu que 
seguin la línia d’actuació, la postura del seu grup serà 
l’abstenció perquè no és el nostre pressupost i vosaltres feu 
i desfeu, amb idees nostres. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer manifesta l’abstenció del seu 
grup donat que no se’ns ha donat l’oportunitat de participar-
hi. 
Pel PP El Sr. Josep Galles es manifesta a favor i demana unes 
explicacions sobre algunes de les partides. 
Finalment el Sr. Josep Rodés per IC també manifesta 
l’abstenció. 
El Sr. Alcalde torna a intervenir per agrair l’esforç 
important que han fet els serveis d’Intervenció i Tresoreria  
per tenir la liquidació i la modificació del pressupost en 
tant poc temps. A títol informatiu dir que l’estalvi net 
positiu que és el concepte nou que s’introdueix en els 
pressupostos, es situa en el 10’42% i ens dona marge per a 
contractar nous préstecs sense autorització fins a 192 milions 
de pessetes.                 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

 



Vots a favor: DEU  (10) dels regidors de CiU I  PP. 
 Vots en contra : CAP  ( 0) 
     Abstencions: SET   (7)  dels regidors del PSC, ERC i IC. 
 
 6.- CONTRACTACIÓ OPERACIÓ DE TRESORERIA 
 
ATÈS, que aquest Ajuntament en sessió del dia 25 de novembre 
de 1997, va autoritzar la contractació d’una operació de 
tresoreria d’import 205 milions de pessetes amb el Banc de 
Crèdit Local, amb l’objectiu de reduir les tensions de 
tresoreria en el Pressupost de 1998, que va ser 
instrumentalitzada mitjançant document de data 5 de febrer de 
l’any següent. 
ATÈS que es mantenen les circumstàncies que van motivar 
l’esmentada operació es proposa la seva pròrroga mitjançant la 
contractació d’un nova operació d’igual import, condicions 
financeres i entitat prestamista. 
Vist l’informe de l’Interventor. 
Vist el que disposen els articles 49 a 56 de la Llei 
d’Hisendes Locals, en la redacció  aprovada per la Llei 
50/1998, de 30 de desembre, a l’Ajuntament Ple es proposa 
l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar  una operació de crèdit a curt termini 
d’import 205.000.000 de pessetes, a contractar amb el Banc de 
Crèdit Local (Argentaria), reintegrable en el termini màxim 
d’un any des de la data de la seva signatura, amb les següents 
condicions financeres. 

a) interès: Mibor trimestral + 0’05. 
b) Comissió d’obertura: 0’01% 

     c)  Garantia especial: Impost de Béns Immobles. 
SEGON.- En el moment de la signatura de la present operació 
caldrà haver reintegrat l’anterior. 
TERCER.- Donar coneixement del present acord a la Direcció 
General de Política Financera. 
Defensa la proposta el Sr. Ramon Casadesús  tot dient que 
aquesta operació es fa perquè els ingressos encara no han 
arribat però les despeses estan periodificades i per això 
l’Ajuntament es dota d’un finançament a través de l’operació 
de tresoreria, de l’any passat ja n’hi havia una i ara es 
proposa cancel·lar-la i demanar-ne una, amb unes condicions 
molt interessants i que serà una continuïtat de l’anterior. 
 El Sr. Alcalde aclareix que no s’ha fet cap concurs perquè 
aquestes condicions que ens ofereixen són immillorables. 
El Sr. Josep M Gallès pel PP demana uns aclariments que els hi 
són donats per part del Sr. Alcalde i el Sr. Interventor.       
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

 
Vots a favor: DEU  (10) dels regidors de CiU I  PP. 

 Vots en contra: CAP  ( 0) 



       Abstencions: SET( 7)  dels regidors del PSC, ERC i IC. 
 
7.- TAXES DEL SERVEI D’AIGUA 
 

Vist l’estudi realitzat per l’empresa concessionària del 
servei d’aigua; SOREA, proposant l’increment de tarifes, en un 
promig de 
Vist l’informe dels Serveis Tècnics municipals trobant 
conforme aquesta proposta 
ATÈS que la Llei 50/1998, de 30 de desembre de mesures 
fiscals, administratives i de l’ordre social, passa la 
naturalesa jurídica d’aquestes tarifes de preus públics a 
taxes. 
ATÈS que el passat Ple del dia 10 de novembre s’aprovà el 
canvi d’una figura impositiva a l’altre, sense entrar la 
valoració de les tarifes per la present anualitat. 
ATÈS el que disposa l’article 162.2 de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya pel que respecte la modificació i 
aprovació d’ordenances. 
ATÈS el que disposa el Decret 149/1988, de 28 d’abril, sobre 
el procediment establert per a serveis de preus autoritzats. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Modificar l’ordenança fiscal núm. 14, taxa pel 
subministrament d’aigua, tal com es presenta en la redacció 
adjunta, amb els increments proposats. 
SEGON.- Exposar al públic la present ordenança per un període 
mínim de 30 dies, en el Butlletí Oficial de la Província, als 
efecte que es puguin presentar al·legacions o reclamacions. En 
el cas que no es presentin, aquesta aprovació que té caràcter 
inicial esdevindrà definitiva, amb la salvetat de les 
variacions que pugui introduir la Comissió de Preus de 
Catalunya. 
TERCER.- Demanar  a l’esmentada Comissió l’autorització 
preceptiva per aquelles tarifes de l’ordenança que estan 
subjectes al règim de preus autoritzats. 
El Sr. Ramon Casadesus defensa la proposta tot mencionant que 
es tracta de complementar el que es va acordar en el Ple del 
mes de novembre, que es va aprovar el canvi de figura 
impositiva del servei d’aigua, però el que no es va fer era la 
modificació de les taxes, per tant ara, es proposa modificar 
l’ordenança fiscal núm. 14 en quant a la taxa pel 
subministrament d’aigua, d’acord amb la redacció que 
s’adjunta. 
El Sr. Alcalde intervé per aclarir que la variació en més que 
està al voltant del 0’7% i 1, ve motivada perquè dels dos 
paràmetres, només n’hi ha un que puja, el de personal i 
serveis generals d’empresa. També dir que es demanarà 
l’aprovació a la Comissió de Preus de Catalunya. 
En torn d’intervencions, pel PSC La Sra. Rosa Massot intervé 
per fer una proposta per discutir, de cara a l’any vinent; pel 



que fa al servei en baixa fins a 10 m3 al mes dins del nucli 
de Castellar són 13’50 ptes m3, metre que en el servei en 
baixa, el Racó i el Balcó, són 86’80 ptes/m3 , això representa 
7 vegades més car. De 10 a 20, la diferència també és molt 
gran, en canvi a partir dels 20 m3 l’import a pagar és igual 
en els dos casos, creiem que seria molt més lògic invertir-ho, 
i que aquesta quantitat tant gran que es paga pel primer bloc 
baixes, mentre que s’hauria de penalitzar el tercer bloc, si 
tenen piscina o molt jardí.  
També indicar que la companyia d’Aigües de Terrassa són els 
que paguen l’aigua més barata, ja que paguen 53 ptes/m3 i la 
urbanització del Balcó 108, per tant és un greuge comparatiu 
molt gran donat que uns són del municipi i els altres de fora.      
Continua ERC amb el Sr. Francesc Deu dient que tot i que 
l’augment del preu de l’aigua ha sigut molt lleuger, 
considerem que a part de la baixa de l’electricitat hi ha una 
baixa dels tipus d’interès de compra de l’aigua del Barata i 
també com hem dit altres cops les quotes són per habitatge 
independentment si en un habitatge hi viu una persona o n’hi 
viuen set, i no és el mateix l’aigua que gasta una persona que 
l’aigua que se’n gasta si n’hi ha més, per altra banda hem 
plantejat altres cops un estudi d’aprofitaments superficials a 
les èpoques d’abundància d’aigua i creiem que aquest cost 
seria mínim i ens estalviaríem el bombar una part dels pous 
que en aquests moment es fa 365 dies a l’any i potser 
representaria un estalvi  d’electricitat, però com que tots 
aquests temes que hem plantejat en diferents ocasions no s’hi 
ha volgut entrar mai, el nostre vot serà en contra. 
Pel PP el Sr. Josep Gallés demana primer un aclariment pel que 
fa a la tarifa 5ª, d’escomeses d’aigua, hi ha un apartat que 
diu que per trasllat de comptador s’aplica una tarifa de 3.017 
pessetes i també n’hi ha una altra pel mateix import de 
reanudació del nivell, que no se a que es refereix. 
El Sr. Secretari aclareix que vol dir reanudació del 
subministre, que és quan es talla el servei pel motiu que 
sigui i després se li torna a donar.      
Per IC el Sr. Josep Rodés manifesta la seva abstenció . 
El Sr. Alcalde pren la paraula per dir que quan es va fer la 
recepció de tots aquests serveis que eren cooperatives, aigua 
en alta, es va fer un estudi econòmic per poder-los rebre. I 
en funció d’aquest estudi s’estan aplicant unes tarifes, però 
a part d’això la xifra de 86 pessetes, el primer tram, és un 
import considerable per començar a plantejar estalviar una 
mica l’aigua, tot i això els trams estant estudiats per donar 
un resultat econòmic en funció de la recepció que es va fer de 
cada cooperativa.  
Sobre el que s’ha comentat d’Aigües de Terrassa, no podíem 
pactar, ni tallar l’aigua i posar el preu que volguessin, 
vàrem haver de partir d’un nivell similar, i l’intenció  
 



era la desaparició del subministre de Terrassa i vam pactar 
que l’any 2005 s’arribava a l’anul·lació, a no ser que 
volguessin vendre. En el cas de tenir sobrant d’aigua si que 
podríem aplicar els preus que marquéssim, de totes maneres 
abans d’acabar la legislatura es pot recuperar una mica tot el 
tema de l’any 1993-1994 i a cada una de les cooperatives que 
vam anar assumint, tornar a estudiar els acords i el  per què 
es van fer. 
Intervé la Sra. Pilar Llaquet pel PSC dient que per auto-
finançar-se seria molt més just que es fes a partir del tercer 
tram. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

 
Vots a favor: NOU  (9) dels regidors de CiU. 

 Vots en contra: SIS ( 6)  dels regidors del PSC i ERC 
Abstencions: DUES ( 2)  dels regidors del PP i IC. 
 
8.- OFERTA D’OCUPACIÓ 

ATÈS que l’article 91 d la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les Bases del règim local i el 128 del Reial 
Decret legislatiu 781/1986, de 18 d’abril, determinen que les 
Corporacions Locals aprovaran i publicaran l’Oferta d’Ocupació 
pública de l’any ajustant-se a la legislació bàsica de l’Estat 
sobre funció pública i als criteris que reglamentàriament 
s’estableixen, incorporant totes les places dotades a la 
Plantilla que han d’ésser previstes durant l’any per a 
personal funcionari o bé laboral. 
Atenent que la normativa de referència la integren l’article 
18 de la Llei 30/1984, de 2 d’agost, de mesures per a la 
reforma de la funció pública i que l’oferta elaborada per 
aquesta Presidència s’ajusta a les determinacions de les 
normes de referència, en especial els requisits establerts a 
l’article 21 de la Llei 49/1998, de 30 de desembre, de 
Pressupostos Generals de l’Estat. 
ATÈS que l’Ajuntament en Ple aprovà en data 30 de novembre de 
1998, la Plantilla per a l’any 1999. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Aprovar la modificació de l’Oferta d’Ocupació Pública d’aquest 
Ajuntament corresponent a l’any 1999 i que es conté en el 
document annex a aquest dictamen, expressiva de les places 
reservades a funcionaris i personal laboral, dotades 
pressupostàriament. Fer-ne les publicacions preceptives. Tot 
modificant la plantilla aprovada en el sentit que una plaça 
“d’auxiliar tècnic de Ràdio” Grup D, passa a “adjunt a 
direcció mitjans de comunicació Grup B”. 
Incorporar també a la plantilla el personal que es destinarà 
al servei de l’agenda 21, en el quadre de personal laboral: 
una/a enginyer superior o tècnic; un/a llicenciat/da en 



ciències ambientals, químiques o biològiques; un/a auxiliar 
administratiu. 
El Sr. Alcalde intervé per recordar que en el Ple del mes de 
novembre es va aprovar la Plantilla i es va deixar per aquest 
Ple les places que es convoquen pel personal que ha de tenir 
ja la plaça en propietat. 
El Sr. Ramon Casadesús defensa la proposta dient que es 
presenta a aprovació la modificació de l’Oferta d’Ocupació 
Pública en quan a les places reservades a funcionaris i 
personal laboral dotades pressupostàriament, tot modificant la 
plantilla en el sentit que una plaça d’auxiliar tècnic de 
ràdio, Grup D, passa a adjunt a direcció de mitjans de 
comunicació, Grup B. I s’incorpora a la plantilla les places 
de l’Agenda 21.       
 
S’obra un torn d’intervencions amb la Sra. Pilar Llaquet pel 
PSC, tot dient que sobre aquest tema nosaltres continuarem 
posant un interrogant entre els molts dels punts que hi ha del 
personal, malgrat les reunions fetes encara no els temin 
clarificats, per exemple destacar, el mèrits objectivables en 
el procés de selecció del personal  que es podrien agrupar 
segons les categories del personal, els llocs de treball,. En 
l’últim Ple es va parlar que se’ns explicaria la reforma 
estructural i laboral de l’Ajuntament, la valoració dels llocs 
de treballs, els objectius de l’organigrama, entre altres, i 
fins avui encara no se’ns ha informat, per tant, nosaltres 
continuem pensant que hi ha improvisació amb les demandes del 
personal i falta de planificació, per això la nostra postura 
continuarà sent l’abstenció. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer també manifesta l’abstenció del 
seu grup per coherència amb l’abstenció que vam fer en l’últim 
Ple amb el tema de la Plantilla i a més a més amb l’agravant 
que encara no se’ns ha facilitat cap explicació, no tenim 
informació ni cap oportunitat per participar-hi. 
Continua per PP el Sr.   Josep M Gallés manifestant el seu vot 
a favor     
Finalment el Sr. Josep Rodés per IC diu que el seu vot serà 
l’abstenció. 
Intervé el Sr. Alcalde tot dient que encara està portant a 
terme la valoració de treball i els objectius de la reforma 
que l’aplicació resultant a nivell de recursos humans tampoc 
està acabada, malgrat això es pot assenyalar un dia per fer 
una informativa: 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

 
Vots a favor: DEU  (10) dels regidors de CiU i PP. 

 Vots en contra: CAP  ( 0)  
Abstencions: SET  (7)  dels regidors del PSC, ERC I IC. 
 
 



9.- PRÒRROGA DE SUSPENSIÓ DE LLICÈNCIES 
 

El dia 27 de gener de l’any passat, en el Ple d’aprovació 
inicial de la revisió del Pla General del nostra municipi, 
s’acordà també: “Suspendre en l’àmbit del terme municipal, 
l’atorgament de llicències de parcel·lació de terrenys, 
d’edificació i enderroc. No obstant es tramitaran i 
s’atorgaran aquelles llicències que estiguin d’acord amb el 
planejament en aprovació i el fins ara vigent. Aquesta 
suspensió durarà un any a partir de la publicació de 
l’Edicte”. 
 ATÈS que l’Edicte d’aprovació inicial es publicà en el 
Butlletí Oficial de la Província  núm. 66, de 18 de març de 
1999. 
ATÈS que els efectes de la suspensió són d’un any, a partir de 
la publicació de l’acord en el Butlletí Oficial de la 
Província, de conformitat amb el disposa l’article 40 del 
Decret Legislatiu 1/1990, de 12 de juliol, pel qual s’aprova 
la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística. 
ATÈS que l’article 44.4 d’aquesta mateix disposició permet la 
pròrroga de la suspensió fins a una durada màxima de dos anys, 
en el cas que no s’hagués suspès llicències amb anterioritat a 
l’aprovació inicial. 
ATÈS que es compleix aquest requisit. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Prorrogar la suspensió de llicències fins a 
l’aprovació definitiva de la revisió del Pla General, i en tot 
cas en un període màxim de dos anys. 
SEGON.- La suspensió no afectarà aquelles llicències que 
siguin conformes amb el planejament vigent i el que ara és en 
tràmit d’aprovació. 
TERCER.- Publicar l’Edicte corresponent al Butlletí Oficial de 
la Província. 
Defensa la proposta el Sr. Ramon Casadesús dient  que quan els 
va aprovar inicialment la revisió del pla general, el 27 de 
gener de l’any passat, també es va aprovar suspendre en 
l’àmbit del terme municipal l’atorgament de llicències de 
parcel·lació de terrenys, edificació i enderroc, i ara que 
venç aquesta suspensió però com que tot just ens trobem en la 
fase final d’aprovació definitiva, es proposa prorrogar 
aquesta suspensió fins a l’aprovació definitiva de la revisió 
del pla general, però aquesta suspensió no afectaria a 
aquelles llicències que siguin conformes amb el planejament 
vigent  ni a les que estan en tràmit d’aprovació. 
En torn d’intervencions la Sra. Pilar Llaquet pel PSC desprès 
de mostrar la seva conformitat, recorda sobre la normativa 
bàsica del casc antic que ja fa temps que demanem per començar 
a treballar-la, és un tema prou urgent com per començar-lo i 
fer l’aprovació amb el consens de totes les forces polítiques 



i amb la comissió ciutadana. Esperem que la suspensió de les 
llicències no s’eternitzin. 
El Sr. Alcalde explica que només hi ha dues llicències que 
hagin entrat durant aquest període i esperem que les dues es 
podran solventar sense necessitat de suspendre-les.     
 La Rosa Massot intervé per comentar que seria bo que es poses 
en coneixement de l’arquitecte o propietari que demana, l’obra 
que hi ha aquesta suspensió de llicències. 
Intervé el Sr. Jordi Permanyer per ERC i també es manifesta a 
favor de la proposta tot coincidint amb les opinions 
manifestades, i insistir que cal accelerar tant com es pugui 
el tema per fer la normativa definitiva. 
El Sr. Josep M Gallés pel PP després de dir que el seu vot 
serà a favor demana uns aclariments sobre els períodes que es 
marquen. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 

 
10.- CONCURS D’OBRES DEL BALCÓ  
 

Per acord de l’Ajuntament Ple de data 30 de novembre de 1998 
s’aprovà de manera definitiva el projecte “d’incorporació del 
servei d’aigua potable de la urbanització el Balcó, al servei 
municipal”. 
En el mateix Ple s’imposaren les contribucions especials per 
tal de fer efectiva l’obra i que actualment es troben en curs. 
Per altra banda és del més gran interès iniciar immediatament 
les obres per tal que pel proper estiu estiguin el més 
avançades possible i en les màximes condicions de 
funcionament, per evitar qualsevol problema de carència 
d’aigua en època estival. 
Davant d’aquesta eventualitat i amb la perspectiva 
d’endarreriment del ple ordinari, la Comissió de Govern inicià 
els tràmits de licitació, que en aquests moments es troben 
força avançats doncs l’anunci de convocatòria ja ha estat 
publicat. 
Per la qual cosa, a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Ratificar l’acord de la Comissió de Govern del dia 22 
de gener, iniciant i aprovant les Bases per a adjudicar 
mitjançant concurs les obres denominades “incorporació del 
servei d’aigua de l’urbanització el Balcó, al Servei 
municipal” amb un preu de licitació de: 91.903.685 pessetes, 
IVA inclòs. 
SEGON.- Delegar a la Comissió de Govern, que  vista la 
proposta de la mesa de contractació, adjudiqui l’obra al 
licitador amb l’oferta més rellevant per l’interès públic. 
El Sr. Alcalde explica que es va prendre l’acord en data 22 de 
gener per la Comissió de Govern per iniciar el tràmit de 
l’obra i paral·lelament la informació dels contribuents i a 
tots els paral·lelistes per què sàpiguen que han de pagar 



abans de fer la notificació oficial i també per efectuar 
prèviament una depuració del padró de contribuents. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 

11.- CONVENI FINANÇAMENT DEIXALLERIA  
 

ATÈS que interessa a les administracions sotasignats d’aquest 
conveni, establir una relació de cooperació, dins del marc de 
les competències que tenen legalment atribuïdes, per tal de 
satisfer un interès comú consistent en la realització d’una 
deixalleria al municipi de Castellar del Vallès, amb la 
finalitat última de donar aquest servei a la població. 
ATÈS que el Consell Comarcal considera la realització de la 
deixalleria del més alt interès local, i per això ha 
sol·licitat i obtingut la seva inclusió, dins la relació 
d’actuacions dels ens locals de Catalunya, al Programa 
Operatiu per a la zona Objectiu 2 de Catalunya, cofinançat amb 
fons FEDER. 
ATÈS que l’objecte del present conveni és establir el règim de 
finançament, redacció del projecte i d’execució de les obres 
per a la realització de la deixalleria, amb un cost  aproximat 
de 30.115.360 pessetes.. 
ATÈS que l’execució del projecte abans esmentat, té assignat 
un cofinançament FEDER de 15.057.680 pessetes corresponent a 
una Despesa Elegible de 30.115.360 pessetes, el restant 50 per 
cent el finançarà l’Ajuntament, quantitats que s’han 
d’entendre sempre com a contravalor del seu import en ECUS. 
Estimant d’interès pel municipi aquesta proposta, a 
l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el conveni a subscriure amb el Consell 
Comarcal per a la tramitació de l’ajut FEDER, destinat a la 
construcció de la deixalleria. 
SEGON.- Facultar al Sr. Alcalde a la seva signatura i a 
quantes gestions siguin necessàries per a portar a bon fi la 
recepció de l’ajut. 
Defensa la proposta el Sr. Ramon Casadesus manifestant que es 
proposa aprovar un conveni a subscriure amb el Consell 
Comarcal per tramitar l’ajut Feder destinat a la construcció 
de la deixalleria ja que el Consell Comarcal va sol·licitar i 
obtenir la seva inclusió. El pressupost aproximat és de 
30.115.000 pessetes i el finançament seria del 50 per cent . 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 

12.- ORDENANÇA D’EDIFICACIÓ 
 

L’objecte d’aquesta ordenança  és la regulació dels aspectes 
constructius tècnics, de seguretat i de condicions 
d’edificació de tota mena de construcció  i instal·lació, 
sigui quin sigui l’ús o la destinació. 



L’àmbit d’aplicació d’aquesta ordenança és el terme municipal 
de Castellar del Vallès. 
Aquesta ordenança regula aquells aspectes no previstos per la 
normativa urbanística del Pla General Municipal d’Ordenació, 
de les figures de planejament desenvolupades i de qualsevol 
altre instruments urbanístic. 
 ATÈS el que disposa l’article 67 del Decret Legislatiu 
1/1990, de 12 de juliol pel qual s’aprova la refosa dels 
textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, pel 
que respecte a la formació i tramitació d’ordenances sobre 
l’ús del sòl i edificació, en relació al procediment 
assenyalat a l’article 59 d’aquesta norma. 
ATÈS que com ordenança potser d’aplicació analògica el que 
disposa l’apartat 2.c de l’article 162, de la Llei 8/1987, de 
15 d’abril, municipal i de règim local de Catalunya, en el 
sentit que el segon acord municipal sigui la consolidació del 
primer en cas que no hagin reclamacions o suggeriments en 
període d’exposició pública. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment l’Ordenança d’edificació del 
municipi de Castellar del Vallès. 
SEGON.- Exposar-la al públic  durant el període d’un mes, 
mitjançant anuncis al Butlletí Oficial de la Província, diaris 
i tauler d’edictes. En el cas que no es presenti cap 
al·legació o suggeriment l’acord inicial esdevindrà 
provisional. 
TERCER.-  Incorporar aquest expedient e el de revisió del Pla 
General d’Ordenació del terme municipal, i elevar a la 
Comissió d’urbanisme per a la seva aprovació definitiva 
conjunta. 
El Sr. Alcalde  intervé per aclarir el marc legal; nosaltres 
amb el Pla General aprovem una normativa urbanística genèrica 
molt concreta, però paral·lelament es poden aprovar cossos 
legals que desenvolupin el pla general. Aquesta ordenança que 
es presenta que és l’ordenança municipal reguladora de 
l’edificació que regula les condicions de l’edificació, 
condicions exteriors i interiors, habitatges, locals, espais 
comuns aparcament de vehicles; regula també el procés 
constructiu, les condicions per l’incentiu d’estalvi d’energia 
i d’energies renovables, els nivell de valoració i en aquest 
punt hi afegiríem el fet que l’Oficina 21 prioritzi l’establir 
els criteris de sostenibilitat i d’energies alternatives, 
d’ampliar aquesta ordenada de cara als plans de sostenibilitat 
en edificis de privats, com a mínim amb recomanacions i 
assessorament als particulars que ho vulguin tirar endavant. 
És una ordenança prou elaborada i com a cos que desenvolupa 
una part del pla general que afecta bàsicament a edificacions 
i té prou criteris objectius perquè no hi hagi diferències 
d’opinió.             



Comença un torn d’intervencions amb el PSC, la Sra. Pilar 
Llaquet manifesta que ja és el segon cop que dins de la 
documentació del pla general aprovarem una acció sense haver 
tingut temps de treballar-la amb els tècnics ni en comissions 
de treball. No obstant donarem un vot de confiança i votarem a 
favor, tot i que preferiríem que aquestes situacions no es 
tornessin a repetir. 
Continua per ERC el Sr. Jordi Permanyer exposant les preses 
amb que s’ha presentat la documentació, és un tema evidentment 
tècnic i no hi ha hagut temps material, primer per repassar-ho 
tot i segon per introduir-hi el debat per poder fer 
modificacions, tot hi que hi ha un període d’exposició pública 
per presentar-hi esmenes no trobem raonable ni lògic que hàgim 
d’esperar aquest període. El nostre vot anirà en funció si 
s’incorpora o no un termini màxim per desenvolupar el pla 
municipal de sostenibilitat, que l’article 71 fa referència, 
però només diu: “l’Ajuntament podrà desenvolupar un pla 
municipal de sostenibilitat amb els següents objectius..”, per 
això voldríem fixar un termini màxim per desenvolupar aquest 
pla municipal de sostenibilitat. 
Segueix pel PP el Sr. Josep M Gallés manifestant la seva 
abstenció donat que no hi ha hagut prou temps per estudiar-ho, 
tampoc hi ha cap apartat que parli dels murs de les 
urbanitzacions, tampoc es defineix pel que fa als espais 
lliures i alhora espera que el temps que es dona d’exposició 
pública sigui suficient . 
Finalment el Sr. Josep Rodes per IC manifesta la seva 
abstenció. 
El Sr. Alcalde replica les intervencions s’ha dit que ha 
faltat planificació, però s’ha fet una feina importantíssima 
de cartografia i això ha comportat que no es podessin dedicar 
a temes més addicionals com pot ser aquest, les presses venen 
condicionades a que si es vol aprovar el text refós durant 
aquesta legislatura, s’ha de fer ara, i serà el primer 
encàrrec gros per l’oficina de l’Agenda 21 la confecció d’un 
pla municipal de sostenibilitat amb aquests objectius.  
 VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 
       
     Vots a favor: QUINZE(15) dels regidors de CiU, PSC i ERC. 
 Vots en contra: CAP  (0) 
     Abstencions: DUES (2), dels regidors del PP i IC. 

 
13.- MOCIONS  
 

Les tres mocions presentades per ERC queden sobre la taula i 
la presentada pel grup del PP  es retira per estudiar-la 
millor. 
 
  
 



14.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
14.1.- Votada la urgència d’aquest primer tema, s’aprova per 
unanimitat, s’inclou en l’ordre del dia de la sessió, a 
continuació, posat a votació, s’aprova per unanimitat. 
“ Acabada l’actualització de les dades padronals d’enguany i 
de conformitat amb allò que disposa l’article 81 del Reglament 
de Població i Demarcació Territorial de les Entitats Locals. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Aprovar la revisió del Padró municipal, amb efectes de l’1 de 
gener de 1999, amb una població total de 17.174 habitants. 
El Sr.  Ramon Casadesus defensa la proposta. 
Intervé l’Alcalde dient que té efectes administratius, tant de 
cens electoral com d’IAE, i és la dada que ens dona el 
creixement que hem tingut en aquest darrer any que és del  
3’78% i que ens suposa complir amb els paràmetres que teníem 
previstos, creixements entre el 2% i 4%. Amb aquesta previsió, 
l’any 1999 es mantindria aquest creixement i l’any 2000 també 
i a partir de l’any 2001 és quan es començaria a baixar el 
nombre de nous habitants. Esmentar que el creixement que hi ha 
hagut en aquesta legislatura ha estat inferior de l’anterior 
legislatura. 
  
 
 15.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
Comença el Sr. Alcalde contestant les preguntes d’anteriors 
plens: 
 
- Sobre la situació de l’Empresa Satina,  ja s’ha fet tota la 

informació i la setmana que ve tindrem l’informe de la 
comprovació que es va fer a dins de l’Empresa per part de la 
Generalitat. S’ha fet una reunió amb els veïns de 
l`Associació 

Per part d’ERC es demanava: 
- Sobre l’estat dels plafons, es col·locaran ara a les 

urbanitzacions i després es disposarà per què uns quants 
quedin fixes. 

- Pel que fa a la fira d’entitats, s’han iniciat contactes amb 
algunes entitat, però com que aquest any podríem tenir les 
naus de la Tolrà, és un tema a plantejar de cara a l’any 
2000. 

- Aparcament de bicicletes, plantegeu fer un estudi, seria 
convenient passar-ho a l’oficina 21. 

- Sobre el cartell d’un promotor de naus, com que encara hi 
és, es pot fer una execució subsidiària. 

- En els refugis s’hi farà una intervenció de neteja i 
preservació per impedir-hi el pas provisionalment, però des 
de cultura es proposava fer una comissió específica per 



veure quin tipus de preservació a nivell de catàlegs s’hi 
pot fer. 

- Sobre la senyalització pels límits d’edat dels jocs 
infantils, creiem que no es necessària, amb l’agravant  que 
es trigarà més en posar els rètols que no pas en treure-les 
o guixar-los. 

- El tema dels contenidors, se n’han posat nou de nous i en el 
pla de la Bruguera s’ha reforçat amb cinc 

- Els abocaments del carrer de la Garrotxa queda pendent 
d’informe tècnic, però de segur que quan el lloc estigui net 
i urbanitzat, la gent no ho tindrà com a abocador: 

- En el tema d’aparcaments reservats a l’Ajuntament, s’ha 
debatut prou, es seguirà amb les reservades a estacionaments 
breus. 

- En el pressupost del partit de bàsquet la diferència de 
números va venir motivat pel canvi d’equip, en un principi 
havia de venir un altre equip i finalment va ser el Barça. 

- Les places d’objectors que té el CB Castellar, és com una 
entitat privada i l’Ajuntament no pot demanar que les 
tregui.  

Abans de l’inici de les noves preguntes intervé la regidora 
Gemma Perich per fer un aclariment d’un escrit que surt a la 
revista “La Font”. 
Es comença l’apartat de preguntes: 
La Sra. Pilar Llaquet pel PSC exposa: 
- com està el tema del col·lector? . Se’n va dir en un 

principi que s’estava acabant. 
El Sr. Alcalde contesta que de segur que aquesta setmana es 
connecta. 
- com està l’escola de primària?. 
L’Alcalde contesta que hi ha d’haver un acord amb GISA dins 
d’aquest trimestre. Estem treballant en l’idea que entre el 
2000 i 2001 aquesta escola estarà en funcionament. 
Continua pel PSC el Sr. Enric Falgueres 
- quines mesures pren l’Ajuntament amb els gossos que van 

sense agafar i volten pels jardins de l’Ajuntament. 
- En quina situació es troba la casa de la carretera de 

Sentmenat. 
Intervé per ERC el Sr. Jordi Permanyer preguntant: 
- El semàfor de la carretera de Sentmenat i c/ Sant Pere 

d’Ullastre, causa greus problemes per la manera com esta 
col·locat. 

El Sr. Alcalde li contesta que no es pot col·locar en cap 
altre lloc, no és el lloc més idoni però no s’hi pot fer res 
mes, tot i així s’estudiarà. 
Continua el Sr. Permanyer: 
- els guals  i les voreres de la carretera de Sentmenat dels 

quals s’ha canviat el sistema perquè eren molt alts i els 
cotxes i tocaven , demanen que la intervenció que s’ha fet 
en aquesta zona es traslladi a totes les obres que s’han 



fet. Ja que aquests problemes persisteixen en totes les 
obres noves. I demana que es vagin subsanant les errades 
fetes, com la col·locació del semàfor. 

L’Alcalde diu que aquest tipus de guals només es pot fer en 
voreres amples. 
- Un altre tema, reclamen el compliment de la moció aprovada   
el 30 novembre. 

- en el tema del partit de bàsquet i la bestreta que es va 
fer, ens agradaria saber si hi ha hagut dèficit i qui ho ha 
pagat. 

- Demanem que en una comissió es parli dels abocaments al 
clavegueram per part d’una empresa situada entre els carrers 
del Berguedà i Anoia . 

L’Alcalde li contesta que compleixen l’ordenança , sabem quins 
productes aboquen  
Continua ERC preguntant pels sorolls de l’empresa Molcasa,  
L’Alcalde diu que aquesta setmana han muntat el dispositiu 
d’insonorització. 
Per acabar el Sr. Jordi Permanyer demana per una carta que 
s’ha enviat per part de l’Alcaldia als veïns de la plaça de la 
Miranda, adjuntant una proposta de remodelació de la plaça i 
se’ls hi diu que si volen introduir-hi alguna esmena es posin 
en contacte amb el Tècnics, la nostra queixa és que no s’ha 
convocat cap reunió amb els veïns i que el sistema de fer 
aportacions sense cap entrevista prèvia  no es solució. 
L’Alcalde li contesta que l’entrevista es va fer i els veïns 
es van manifestar conformes.  
El Sr. Jordi Permanyer  continua dient que el ROM contempla un 
apartat que diu que abans d’aprovar i executar un projecte, es 
passarà amb temps suficient a les comissions de treball, i 
aquest concret no hi era. 
Intervé a continuació el Sr. Francesc Deu dient que les 
voreres que s’han fet en el carrer del Pare Borrell estan a 
nivell de l’asfalt. 
L’Alcalde  explica que hi ha un aval dipositat i fins que no 
sigui correcte l’estat d’execució de la vorera no es tornarà. 
Continua el Sr. Deu  que es faci una intervenció per eliminar 
les barreres arquitectòniques que encara hi ha a la plaça 
Catalunya. 
- hi ha un abocador prop d’un hort amb electrodomèstics. 
- Insistim en el tema de la plaça de Lluís Companys, quan plou 

la sorra baixa i s’hauria d’estudiar el tema per fer 
canalitzacions i recollida d’aigües. 

- Pel que fa al Casal de Joves no obre els caps de setmana, 
només els dissabtes al matí, quan el jovent té més hores de 
lleure no s’obren les instal·lacions. 

- Ara que tindrem l’oficina 21, el que us demanem que tots els 
nous projectes municipals passin per aquesta oficina, per 
fer un estudi de l’estalvi, de la sostenibilitat, etc. 



- L’edifici de cal Trullas es va quedar que l’entrada del 
garatge es faria pel carrer de Sala Boadella, i segons les 
nostres informacions ara serà per la carretera de Sentmenat.           

L’Alcalde diu que en el projecte estava prevista l’entrada per 
la carretera de Sentmenat, a més a més hi a el condicionant 
del local i fer un desplaçament per temes d’escala no era 
factible. 
Tot seguit intervé el representant del PP Sr. Josep M Gallés 
que exposa: en les visites d’obres efectuades a les pistes 
d’atletismes, parc de Colobrers i plaça Europa i sobre la 
ronda de Llevant pregunto si hi ha el projecte de fer en punts 
de la zona verda central cobrir-ho de panots i fer les 
barreres arquitectòniques perquè la gent pugui travessar la 
ronda d’un cantó a l’altre. 
- pel que fa a la ronda de Ponent val a dir que s’ha pintat 

molt bé, però no hi ha la pintura de separació dels dos 
sentits de direcció des de l’IES fins aquesta zona. 

- Sobre la plaça Miranda afegir que la majoria de la gent que 
va cap a la ronda Ponent van per la calçada ja que no hi ha 
vorera, crec que seria bo aplanar-ho una mica. 

- Quant vens de Sabadell i et desvies per agafar la ronda de 
Llevant ha quedat una ratlla pintada que pot portar 
confusió, tampoc hi ha la senyal de STOP. 

- No s’han tret les senyalitzacions de la carretera de 
Sentmenat . 

- Demanar si ja s’han instal·lat la totalitat de les cabines 
de telèfon de la primera fase del polígon del Pla de la 
Bruguera, en una comissió de treball es va dir que es faria 
la petició a Telefònica. 

- També com està la col·locació de bústies de correus. 
- M’agradaria saber el número total de contenidors en la zona 

del Pla de la Bruguera. 
- En un Ple anterior vaig demanar a qui corresponia 

l’organització dels aparcaments del polígon industrial, si 
és Incasol o bé Ajuntament. 

- Finalment demanar quan es començaran les obres de 
semaforització de la benzinera. L’Alcalde  li contesta que 
estan en fase d’adjudicació. 

Finalment intervé el Sr. Josep Rodés per IC demanant al Sr. 
Fusté si ha pogut connectar amb FECSA per un tema 
d’enllumenat. 
Al Sr. Alcalde dir-li que el cost del partit del TDK amb el 
Barça va ser excessiu. 
Al Sr. Casadesús preguntar-li pel control de propaganda 
incontrolada a la bústies. 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent dos 
quarts d’onze de la nit,  s’aixeca la sessió de la qual 
s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 


